



通告編號：2022/23-094

各位家長：

「公益金便服日 2022」

本校將於 2022 年 12 月 2 日(星期五)舉辦「公益金便服日 2022」慈善籌款活動。參加活動的同學須向香港公益金捐款 (以十元為單位)，以幫助本港有需要人士。班主任將於 11 月 25 至 30 日期間收集捐款。參加「公益金便服日 2022」的同學可於 2022 年 12 月 2 日穿著整齊得體的便服回校上課。服飾要求請參閱下列「學生須知」。

本校誠邀所有學生踴躍參加上述慈善籌款活動。如有任何疑問，可向班主任查詢。

校長
談國軒



二零二二年十一月二十三日

學生須知：

1. 參加者應穿著得體、符合學生身份的服飾。不得穿著過度暴露、隨便、惹人注目、標奇立異的服飾。不得佩戴任何飾物，髮型亦必須遵守學校之要求。穿著不當的學生可能會受到口頭警告或停課等紀律處分。
2. 當天須上體育課的學生，請攜帶體育服在上體育課時更換。

談校長：

「公益金便服日 2022」 - 回條 (須於 11 月 25 至 30 日期間交回班主任)

本人已收到學校第 2022/23-094 號家長通告(公益金便服日 2022)事宜，並了解活動詳情。

敝子弟

- 將會參加「公益金便服日 2022」，並願意捐款港幣_____元(以 10 元為單位)予香港公益金。
- 將不會參加「公益金便服日 2022」，並於 2022 年 12 月 2 日穿著校服回校上課。

* 請在適當方格內填上「√」。

學生姓名： _____() 家長姓名： _____

班 別： _____ 家長簽署： _____

日 期：2022 年 11 月 日





Circular No.: 2022/23-094

23 November 2022

Dear Parents,

Dress Casual Day 2022

I write to inform you that our school will organize the Dress Casual Day 2022 on 2 December 2022 (Friday). Students who will participate in the activity should donate to the Hong Kong Community Chest at a multiple of HK\$10 by cash, which will be collected by Class Teachers during the period of 25-30 November 2022. Participating students can put on casual wears to the school on 2 December 2022. The dress code is stated in the "note to students" below.

Your children are cordially invited to join this charity programme.

Thank you for your attention!

Yours sincerely,

Tam Kwok Hin
Principal

Note to students:

1. Participants should be decently dressed in a way that is appropriate as a student in school for modesty. Attire options that are overly revealing, casual, distracting or outlandish are not permitted. No accessories are allowed and students' hair style should comply with the School Regulations. Students who are unsuitably dressed may be subject to such disciplinary actions as verbal warning or time-out.
2. Students with PE lessons on the day should bring along and change into their PE uniforms before the PE lesson.

----- ✂ ----- ✂ -----
Reply Slip – Dress Casual Day 2022
(to be submitted to class teacher on 25-30 November 2022)

To: Principal

I and my child acknowledge the receipt the Parent Circular "Dress Casual Day 2022", and the content of which was understood by us.

My child

- will participate in the activity, and is willing to donate the amount of \$_____ (at the multiple of \$10).
 will not participate in the activity, and will put on school uniform on 2 December 2022.

* Please put "√" in the appropriate boxes.

Name of Student: _____ ()

Name of Parent: _____

Class: _____

Parent's Signature: _____

Date : ____ November 2022

